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Az SZFE-kancellárja azzal érvelt az ATV-ben az Ódry Színpad épületének elkobzása mellett, hogy a Vas
utcai házat hajdan az egyháztól vették el, márpedig amit valakitől elvettek, azt illik visszaadni. Mi tagadás,
azok jutottak eszembe, akik 1945-ben, földosztás címén, mások latifundiumából elvett pár holdakat
kaptak. Vajon rájuk is kiterjesztődik az „illik visszaadni” elve? Ha igen, már számolhatjuk is, hogy 1945
után melyik uradalomból hány hold földet vettek el a kedvükért, amit tehát most illik visszaadni. Nem árt
felkészülni erre, hiszen ez a kormányzati logika épp ellentéte Esterházy Péter gondolkodásának, aki nem
átallotta közölni: „Földet vissza nem veszek.” Bár kétségkívül nem tette hozzá: „és templomot sem”.


